
«سرباز صنعت» اجرایی میشود؟

اواخر هفته گذشته انتشار خبری پیرامون سربازی از منابع غیر رسمی
باز هم حواشی زیادی را پیرامون آن ایجاد کرد و اینبار طرحی به
نام «سرباز صنعت» خبرساز شد؛ طرحی که ستاد کل نیروهای مسلح در

حال بررسی اجرای آن است.

 

به گزارش خبرنگار انتظامی ایسنا، پنجشنبه هفته گذشته «محسن
جلالپور» رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی استان کرمان
از تهیه طرحی توسط اتاق بازرگانی ایران خبر داد که یکسال پیش
وزارت صنعت، معدن و تجارت جزئیات آن را به ستاد کل نیروهای مسلح
ارائه کرده ؛ طرح «سرباز صنعت» که البته طرح جدیدی نیست و پیشتر
از اواخر سال ۸۳ در کشور اجرایی شده بود، اما پس از ارزیابی
انجام شده به دلیل مثبت نبودن نتایج، اجرای آن از سال ۸۶ متوقف

شد.

حالا یک مقام مسئول استانی دوباره این موضوع را به صدر خبرها
رسانده اما به نظر میرسد وی از پیگیریهای قبلی وزارت صنعت، معدن
و تجارت در این حوزه بیخبر بوده، از سوی دیگر طرحهای مربوط به
سربازی در ستاد کل نیروهای مسلح بررسی میشود و نیروی انتظامی یکی
از زیر مجموعههای ستاد کل محسوب میشود؛ این در حالیست که جلال پور
از ارسال این طرح به وزیر کشور به عنوان جانشین فرمانده کل قوا
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در نیروی انتظامی در  آینده نزدیک خبر داده است.

بر اساس اظهارات رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی
استان کرمان در طرح سرباز صنعت، سربازان میتوانند پس از گذراندن
دورههای آموزشی به جای تقسیمبندی در پادگانها در کارخانهها و
واحدهای صنعتی تقسیم شوند تا بتوانند پس از گذراندن دوره خدمت
سربازی، کارآفرینی کنند و یا در همان کارخانه و یا واحد صنعتی

جذب و به کارگیری شوند.

پیگیریهای خبرنگار ایسنا از ستاد کل نیروهای مسلح حاکی از این
است که در حال حاضر این طرح در کشور اجرا نمیشود اما با توجه به
درخواست وزارت صنعت، معدن و تجارت، طرح مذکور تحت عنوان «سرباز
صنعت و معدن» در حال بررسی و آسیبشناسی نقاط ضعف قبلی است و در

صورت تصویب جزئیات آن اعلام خواهد شد.


